
 

Zapisnik i odluke 
Redovne godišnje sjednice Skupštine Hrvatskog badmintonskog saveza 

održane 2.3.2023. godine od 19:30 do 21:30 sati 
 

 
Nazočni: 
  
BK Flex:                                                                Filip Lončarić,Saša Đurković 
BK Ikar, Donja Stubica :                               Igor Čajko, Antonio Novosel 
BK Medvedgrad 1998:                                 Igor Čimbur, Lidija Petrinović 
BK Stella:                                                Robert Vindiš, Ivana Sladoljev 
BK Velika Gorica:                              Lucija Buchberger, Darko Ivan Vidaković 
BK Dubrovnik:                                         Filip Špoljarec  
UBK Bjelovar:     Petra Stužić, Ana Pekić 
BK Ogulin:                             Ratko Cvetnić, Kristijan Linić 
  
Predsjednik HBS-a:                                Ratko Galjer  
  
Izočni: 
BK Fortuna, BK Novska, BK Purger, BK Orka (pridruženi član), BK Tigar,  BK Zagreb Maksimir, BK 
Zvrk, BK Osijek, BK Požega (pridruženi član), BK Split, BK Koprivnica, BK Međimurje Čakovec, BK 
Sokol (pridruženi član),  BK Marlex (pridruženi član), BK Arka Makarska (pridruženi član), BK 
Rukavac, BK Sušak, BK Iader, BK Zadar, BK Concordia 
   
Predsjednik Galjer (PG) pozdravio je sve nazočne skupštinare i zahvalio im se na prisustvu. 
. 

1. Izbor Verifikacijskog odbora 
1.1 Izbor 
PG je za Verifikacijski odbor predložio skupštinare Filipa Lončarića, Igora Čajka i Darka   i. 
Vidakovića. Prihvaćeno je jednoglasno. ( Odluka 1) 
 
1.2 Izvješće o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvijestio je da se u članstvu Saveza nalazi 29 članica, od toga 23 u 
punopravnom članstvu Saveza, što znači da puni broj članova skupštine s predsjednikom Saveza 
iznosi 47, odnosno da je kvorum 24 skupštinara. Nazočno je 16 skupštinara, što ne zadovoljava 
kvorum. Prema Statutu Saveza čl. 29 (2) sjednica se može održati sat vremena kasnije ako je 
nazočno najmanje 1/3 skupštinara što je u ovom slučaju 16. Natpolovična većina za glasanje je 9. 
PG je takvo izvješće dao na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno 
 
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
PG je dnevni red dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 2) 



2. Ovjera zapisnika i odluka izvanredne sjednice Skupštine Saveza održane 19.prosinca 2022. 
Budući da na ove dokumente nije bilo primjedbi PG je predložio da se isti ovjere. 
Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 3) 
 
3. Usvajanje izvješća o radu za 2022.godinu 
3.1. Programsko izvješće 
PG je istaknuo kako su svi skupštinari dobili na uvid prijedlog izvještaja o radu za 2022.godinu, 
te je otvorio raspravu. Budući nije bilo nikakvih primjedbi, PG je prijedlog dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 4). 
 
3.2.Financijsko izvješće 
PG je istaknuo kako su svi skupštinari dobili na uvid prijedlog financijskog izvještaja za 
2022.godinu, te je otvorio raspravu. Budući nije bilo nikakvih primjedbi, PG je prijedlog dao na 
usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 5). 
 
4. Rebalans financijskog plana za 2023.godinu 
PG je dao riječ IS, koja je objasnila da se  rebalans odnosi na uvrštenje sredstava HOO-a a 
namijenjenih treneru za razvoj kao i sportašima Jeleni Buchberger i Roku Pipuniću . U Financijski 
plan je također uvrštena razrada sredstava za sufinanciranje po sportašima. Na prijedlog Lidije 
Petrinović i Ratka Galjera u popis sportaša za sufinanciranje u  kategoriji U17 uvrštavaju se 
također Jelena Karapandža i Patrik Karamatić. Lidija Petrinović je zamolila da se rečenica u 
rebalansu „ igračima plaćene prijavnine…“ zamijeni sa „ igračima će biti plaćene prijavnine…“  
Budući nije bilo primjedbi, takav financijski plan PG dao je na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 6) 
 
5. Izbor Ratka Cvetnića za podpredsjednika Saveza 
PG je ukratko opisao dugogodišnje rad g. Ratka Cvetnića u badmintonu te dao prijedlog za 
njegov izbor na mjesto dopredsjednika na glasanje. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. (Odluka 
7). PG kao i Robert Vindiš u ime svih su mu izrazili dobrodošlicu. 
 
6. Prijem novog kluba „Junior klub“ Donji Miholjac u članstvo Saveza. 
PG je zamolio verifikacijski odbor da pregleda dokumente koje je BK „Junior klub“Donji Miholjac 
poslao a nužni su za primanje u članstvo Saveza. Verifikacijski odbor je potvrdio da je sva 
dokumentacija priložena i da su ispunjeni uvjeti da se BK „Junior klub“ Donji Miholjac primi u 
članstvo. Budući nije bilo nikakvih primjedbi, PG je prijedlog dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 8). 
 
7.Razno 
Pod ovom točkom su se raspravile razne teme: 
Filip Lončarić je pokrenuo temu o nabavi opreme te dao prijedlog da se na Internet stranici 
objavi poziv zainteresiranim dobavljačima. Nakon kratke rasprave, odlučeno je da će se poziv 
objaviti nakon što se definira točan tekst poziva.  



Iznio  je i  prijedlog  Lidije Petrinović  i Shuttle time tima da iznos dnevnice za Shuttle time  bude 
80 eura za odrađenih 4 i više sati uz plaćene putne troškove. 
 
Također je naglasio da Upisnik sportaša nije točan te da ga se mora detaljnije pregledati kao i da 
je broj registiranih sportaša nerealan i u stvarnosti manji te da se na to mora obratiti pažnja. 
 
Lidija Petrinović je spomenula da bi bilo dobro razraditi sustav bodovanja klubova po kojem bi 
se odredio i broj skupštinara za pojedini klub te je odlučeno da se s tim prijedlogom ide na 
daljnju razradu. 
 
Budući da više nije bilo točaka dnevnog reda, niti pitanja skupštinara, PG se svima još jednom 
zahvalio i zaključio sjednicu Skupštine Saveza. 
 
 
ODLUKE: 
 

1.) Za verifikacijski odbor imenovani su Filip Lončarić, Igor Čajko i Darko I. Vidaković 
2.) Usvaja se dnevni red dopunjen točkama žurnom odlukom predsjednika objavljenom na 

Internet stranici Saveza 27.2.2023. 
3.) Ovjerava se zapisnik i odluke izvanredne skupštine Saveza održane 19. prosinca 2022. 
4.) Usvaja se izvještaj o radu za 2022.godinu 

5.) Usvaja se financijski izvještaj za 2022.godinu 

6.) Usvaja se rebalans financijskog plana za 2023. godinu 

7.) Za dopredsjednika Saveza izabran je Ratko Cvetnić 

8.) U članstvo Saveza prima se BK „Juniorski klub“ Donji Miholjac 

 
Zapisničar:  Ivana Sladoljev 

 
      Predsjednik Saveza:  Ratko Galjer 
 
  
 
 
 


